
Hei på deg!
Endelig er vi igang igjen. Dette tok tid.
Tusen takk for hilsen både en og to ganger. Litt dårlig samvittighet for ikke
å ha svart tidligere, men livet skjer...

Nå har vi hatt ett ordinært møte og da hadde vi besøk av selveste 
Distriktrådspresident Solrun. Det var et veldig informativt og hyggelig 
møte. 

I september hadde vi egentlig avslutning av 2020/2021, men på grunn av 
Korona i juni så ble det utsatt. Vi pleier å ha avslutning i hytta til Svanhild. 
Denne hytta er på ei øy så vi må bruke ferge. Dette er veldig koselige og 
sosiale sammenkomster med middag, kaker til kaffien, konkurranser m.m.
og vi holder på til siste ferge går for kvelden.

Dessverre var jeg ikke med i år, men det var visst veldig kjekt. Jeg var
i Oslo og Fredrikstad. Min mann og jeg har vært gift i 50 år og  feiret 
gullbryllup.

Heter det gullbryllup i Sverige også?
Det er bare 4% som kan feire gullbryllup i Norge.
Håper det blir mer å fortelle om fra InnerWheel- verden utover 
høsten. Jeg ønsker deg og alle i klubben din en flott høst.
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